
Protokoll	  fört	  vid	  ordinarie	  stämma	  med	  Norra	  Gnisvärds	  Samfällighetsförening	  
Tredje	  tisdagen	  i	  juli,	  den	  15	  juli	  2008.	  

	  
Plats:	  Gnisvärds	  Café.	  

	  
§	  1.	   Mötets	  öppnande.	  

Ordförande	  hälsade	  de	  närvarande	  välkomna	  och	  förklarade	  stämman	  
öppnad.	  

	  
§	  2.	   Val	  av	  ordförande	  för	  stämman.	  

Sittande,	  Björn	  Nilsson.	  
	  	  
§	  3.	   Val	  av	  sekreterare.	  

Sittande,	  Göran	  Ryftenius.	  
	  
§	  4.	   Val	  av	  två	  justeringsmän	  att	  jämte	  ordförande	  justera	  dagens	  

protokoll.	  
Eva	  Reithner	  och	  Anna	  Rabe	  valdes.	  

	  
§	  5.	   Stämmans	  behöriga	  utlysande.	  

Godkändes.	  
	  
§	  6.	   Godkännande	  av	  dagordningen.	  

Godkändes.	  
	  
§	  7.	   Styrelseberättelse	  för	  det	  gångna	  året.	  

Godkändes.	  
	  
§	  8.	   Ekonomisk	  rapport.	  

Godkändes	  med	  ett	  önskemål;	  att	  kopieras	  för	  att	  finnas	  tillgänglig	  
tillsammans	  med	  protokollet	  (för	  de	  som	  så	  önskar)	  på	  caféet.	  

	  
§	  9.	   Revisionsberättelse	  jämte	  frågan	  om	  ansvarsfrihet	  för	  styrelsen.	  

Upplästes	  och	  styrelsen	  beviljades	  ansvarfrihet	  för	  det	  gångna	  året.	  
	  
§	  10.	   Inkomna	  motioner.	  

En	  inkommen	  motion	  från	  Classe	  Persson	  Sjövägen	  24	  har	  lämnats.	  
Motionen	  gäller	  uppsättande	  av	  vägbom	  på	  Sjövägen	  för	  att	  begränsa	  den	  
stora	  mängden	  obehörig	  trafik	  under	  lågsäsong.	  Trots	  tydlig	  skyltning	  
gällande	  obehörig	  trafik	  så	  respekteras	  inte	  detta.	  
Eftersom	  vägfrågan	  ännu	  inte	  är	  löst	  så	  har	  stämman	  ingen	  möjlighet	  att	  
besluta	  angående	  sådana	  åtgärder,	  annat	  än	  att	  diskutera	  frågan	  med	  
styrelsen	  för	  Tofta	  S:6.	  
Persson	  får	  stämmans	  godkännande	  att	  kontakta	  den	  ansvarige,	  Anna	  
Haack,	  i	  strandsamfälligheten	  Tofta	  S:6.	  

	  
§	  11.	   Förslag	  till	  budget	  och	  utdebitering	  för	  kommande	  verksamhetsår.	  

Oförändrad	  utdebitering	  enligt	  förslag.	  
	  



	  
§	  12.	   Styrelsens	  förslag	  till	  vägunderhåll	  för	  kommande	  verksamhetsår.	  

Vägunderhåll	  beslutades	  enligt	  förslag.	  
Synpunkter	  på	  vägunderhållet	  2008:	  
Lars	  Åhström-‐vill	  ha	  bort	  ”kletet”	  i	  början/slutet	  mot	  asfaltvägen.	  
Ordförande-‐	  hade	  som	  förslag	  att	  asfaltera	  genomfartsvägen	  (Rösevägen)	  
Gilbert	  Andrén	  -‐anser	  att	  dagens	  underhåll	  är	  bra,	  men	  hastigheten	  är	  
alldeles	  för	  hög.	  
Märit	  Wikström	  -‐vill	  ha	  vägbulor	  alt.	  blomlådor	  som	  hastighetsdämpande	  
åtgärd.	  
Anna	  Rabe	  -‐anser	  att	  dagens	  underhåll	  är	  bra,	  men	  visst	  är	  det	  ”kletigt”	  på	  
slutet.	  
Seth	  Farinder	  -‐önskar	  att	  hastigheten,	  30km	  sänkes	  till	  20	  alt	  10	  km.	  
Eva	  Reithner	  -‐påpekade	  att	  när	  skyltarna	  sattes	  upp	  så	  var	  30	  km	  den	  då	  
lägsta	  hastigheten	  som	  gick	  att	  få	  godkänd.	  
Beslutades	  att	  även	  i	  fortsättningen	  dammbinda	  föreslagna	  vägar	  med	  en	  
uppmaning	  till	  väghållaren	  att	  minska	  på	  emulsionen	  vid	  början	  respektive	  
slutet	  på	  vägsträckan	  
Styrelsen	  får	  i	  uppdrag	  att	  undersöka	  om	  möjligheten	  finns	  att	  få	  till	  
en	  sänkning	  av	  hastigheten	  till	  20	  km	  inom	  hela	  området	  (Ga:10	  och	  
Ga:26)	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
§	  13.	   Styrelsearvode	  för	  kommande	  period.	  

Oförändrat,	  500skr	  för	  ordinarie	  ledamöter.	  
	  
§	  14.	   Val	  av	  styrelseledamöter	  och	  suppleanter.	  

Nyval	  till	  ordförande	  på	  ett	  år:	  Göran	  Nygren.	  
Nyval	  till	  ordinarie	  styrelseledamot	  på	  två	  år:	  Anette	  Berkhan.	  
Fyllnadsval	  som	  suppleant	  på	  ett	  å	  :	  Marie-‐Louise	  Forsberg.	  
Fyllnadsval	  som	  suppleant	  på	  ett	  år:	  Ulrika	  Engbrink.	  
Omval	  som	  suppleant	  på	  två	  år:	  Gunnar	  Darin.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
§	  15.	   Val	  av	  revisor.	  

Nyval	  till	  revisor	  på	  två	  år:	  Seth	  Farinder.	  
	  
§	  16.	   Val	  av	  valberedning.	  

Nyval	  på	  Gilbert	  Andrén.	  Anders	  Palmgren	  och	  Karin	  Apelman	  kvarstår.	  
Anders	  Palmgren	  är	  sammankallande.	  

	  
§	  17.	   Vad	  styrelsen	  eljest	  vill	  hänskjuta	  till	  stämman.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

Grönområden.	  
Ordförande	  har	  varit	  i	  kontakt	  med	  Lantmäteriet	  angående	  förrättningen.	  
Ärendet	  är	  som	  känt	  överklagat	  och	  ingenting	  har	  ännu	  hänt	  i	  frågan.	  Det	  
ligger	  hos	  Fastighetsdomstolen.	  Tidigast	  till	  jul	  kan	  vi	  få	  ett	  svar	  på	  ärendet.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  
	  
	  



Röjning	  av	  träd	  grenar	  och	  buskar.	  
Fastighetsägare	  uppmanas	  att	  röja	  vägområdet	  vid	  sin	  tomtgräns,	  eftersom	  
många	  entreprenörer	  vägrar	  att	  utföra	  sina	  uppdrag	  om	  inte	  vägarna	  går	  
att	  trafikera	  utan	  risk	  för	  skador	  på	  fordon	  och	  utrustning.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Postlådor.	  
Ordförande	  uppmanar	  fastighetsägarna	  som	  har	  postlådor,	  att	  tydligt	  

	   märka	  dessa	  med	  namn	  och	  nummer.	  Inte	  det	  gamla	  postlådenumret!	  
Beslutades,	  att	  alla	  som	  har	  postlådor,	  samlas	  vid	  dessa	  lördagen	  den	  
26	  juli	  –08	  kl.	  10.oo	  för	  att	  samordna	  postlådorna	  i	  rätt	  ordning.	  Gäller	  
både	  Rösevägen	  och	  Sjövägen.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	   Sopkärl.	  

Ordförande	  uppmanar	  fastighetsägare	  att	  inför	  sophämtning	  ställa	  kärlen	  
på	  det	  av	  sophämtarens	  anvisade	  hämtningsstället.	  Annars	  kanske	  inte	  
hämtningen	  blir	  utförd,	  eller	  fastighetsägare	  blir	  debiterad	  extraavgift.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Vatten	  och	  avloppsfrågan.	  
Seth	  Farinder	  informerade	  fastighetsägare	  inom	  Ga:10	  om	  turerna	  i	  
frågan.	  Inget	  har	  ännu	  hänt,	  eftersom	  det	  planeras	  stora	  förändringar	  inom	  
Gnisvärd.	  Beslut	  från	  kommunen	  kan	  tidigast	  lämnas	  under	  hösten.	  
Classe	  Persson	  informerade	  mötet	  om	  den	  planerade	  vattenanslutningen	  
för	  fastigheterna	  längs	  Sjövägen	  (Ga:26),	  inklusive	  Marsängens	  Stugby.	  
Beslut	  om	  detta	  kommer	  även	  under	  hösten.	  Dessa	  två	  ärenden	  har	  inget	  
som	  helst	  samband,	  utan	  båda	  behandlas	  separat.	  

	  
§	  18.	   Tid	  och	  plats	  för	  justering	  av	  protokollet	  samt	  dess	  tillgänglighet	  för	  

medlemmarna.	  
Justering	  av	  protokoll	  beslutades	  till	  tisdagen	  den	  22	  juli	  klockan	  18.oo	  på	  
Gnisvärds	  Café.	  Protokollet	  finns	  därefter	  tillgängligt	  på	  cafét	  under	  en	  
vecka.	  

	  
§	  19.	   Övriga	  frågor.	  

Valberedningens	  sammankallande	  (Anders	  Palmgren)	  avtackade	  avgående	  
ordförande	  och	  sekreterare	  för	  förtjänstfullt	  arbete	  i	  föreningen.	  

	  
§	  20.	   Stämmans	  avslutande.	  

Ordförande	  förklarade	  stämman	  avslutad	  och	  tackade	  för	  visat	  intresse.	  
	  

Vid	  protokollet	   	   Ordförande	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

……………………………	   	   ……………………….	  
Göran	  Ryftenius	   	   Björn	  Nilsson	  

	  
	  

Justeras	   	   	   Justeras	  
	  

……………………………	   	   …………………………	  
Eva	  Reithner	  	   	   Anna	  Rabe	  


